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Verksamhetsberättelse år 2016 för föreningen  
Seminarieparkens Vänner 
 
 
Föreningens styrelse har under året haft fem styrelsesammanträden, 
20 januari, 9 februari, 9 mars, 17 oktober och 21 november. 
 
Årsmötet ägde rum på Stadsbiblioteket i Mallas sal den 5e april. I samband 
därmed diskuterades stadsplanering och bebyggelseplaner avseende 
seminarieparken med bl.a kommunalrådet Erik Pelling.  
Sedan höll Sven Petter Åkerblom, Sveriges lantbruksuniversitet, ett lysande 
föredrag om naturens och parkernas absoluta nödvändighet för Uppsalas 
stadsmiljöer. 
 
Medlemsmöte med kurs i beskärning av fruktträd ägde rum i seminarieparken 
under ledning av Anna Nilsson den 10e april. 
 
Företrädare för styrelsen träffade och samtalade med Monika Axelsson från 
Bonava och Fredrik Meurman, Ecoloop AB, den 5e december. 
 
Företrädare för styrelsen Seminarieparkens Vänner och Vårda Uppsala 
uppvaktade stadsarkitekten Claes Larsson och arkitekten Ulla-Britt Wikström, 
den 13e december. 
 
 
Uppsala den 30 mars 2017 
 
 
Mats Jonsson 
 
Ordförande 


